
Kinderen ontdekken veel feiten in het Paviljoen welgelegen.  

 
28 maart 2025 
 
Kinderen van twee scholen in Noord-Holland bezochten vorige week vrijdag het 
provinciehuis in Haarlem. Ze mochten vragen stellen aan de Commissaris van de 
Koning, Er werden vragen gesteld zoals: ¨Wat vindt u belangrijk aan uw werk?¨ 
 
De kinderen kregen ook een 
rondleiding, ze hadden meer 
dingen geleerd over financiën. 
Er werden ook persoonlijke en 
grappige vragen gesteld. En 
omdat het de week van het geld 
was vroegen kinderen ook 
dingen daarover, Zoals:¨ Met 
hoeveel de inflatie stijgt.¨ De 
kinderen hebben veel geleerd.  
 
Arthur van Dijk 
 
Arthur van Dijk is de Commissaris van de Koning van Noord-Holland. 
Tijdens zijn werk is hij altijd bezig met zijn doelen voor de toekomst van Noord-

Holland, namelijk een goede toekomst voor iedereen en 
een mooie provincie behouden. 
Buiten zijn werk is zijn hobby bakken, hij bakt het liefst 
brood. 
Hij heeft ook 3 dochters en een lieve vrouw.  
Hij studeerde straf- en fiscaalrecht op de Universiteit 
Leiden. Van oktober 2003 tot augustus 2013 was hij 
wethouder in de gemeente Haarlemmermeer. 
 
 
 

De commissaris vond het leuk om alle vragen te horen en te beantwoorden. 
Iedereen had veel geleerd. En ik hoop jij ook door deze informatie. 
 
Door: Livia en Lorelei 
 
 
 
  


